
Cum resimt covăsnenii  
creșterea prețurilor

Dulányi-Balogh Szilárd:  
„Noi ar trebui să ne 
evidențiem prin ce facem 
pentru electorat, nu prin 
diverse lupte interne”

facebook.com/covasnamedia

Creșterea prețurilor este un subiect care ajunge 
să ne afecteze pe toți mai devreme sau mai târziu, 
ne-am convins de acest fapt după ce am întrebat 
câțiva covăsneni dacă și cum au resimțit scumpirile 

din ultima vreme. Cei mai mulți spun că au renunțat 
la mici recompense pentru ei, cum ar fi shoppingul 
sau vacanțele, pentru a-și putea permite în continuare 
lucruri esențiale. PAGINA 5

Sepsi Tabakó Festival: un nou  
mare festival în Transilvania,  
în fosta fabrică de țigarete  
din Sfântu Gheorghe

Cel mai nou festival urban din Transilvania, Tabakó, 
se va desfășura la Sfântu Gheorghe ca un element important 
al repoziționării vechii fabrici de țigarete. Festivalul Tabakó 
va avea loc în fosta fabrică de țigarete, unde vor fi dezvoltate 
diverse spații și programe în urma propunerilor făcute de 
locuitori prin intermediul campaniei Tabak Forum, iar o 
dată pe an va fi organizat un festival de amploare pentru a 
promova locația și orașul Sfântu Gheorghe. Este vorba 
despre Tabakó, co-organizat de Primăria Municipiului 
Sfântu Gheorghe, Casa de Cultură „Kónya Ádám”, Mathias 
Corvinus Collegium și Festivalul VIBE. PAGINA 4

Președintele partidului USR 
Covasna, Dulányi-Balogh Szilárd, 
este de părere că plecarea lui Dacian 
Cioloș din partid a fost o „renun-
țare timpurie” din partea fostului 
prim-ministru, din cauza faptului 
că nu a reușit să își impună propria 
metodă de organizare. Președintele 
USR Covasna mai spune că nu 
toți foștii membri PLUS vor pleca 
în noua formațiune politică lansată 
de Cioloș și apropiații săi, REPER, 
și adaugă că USR ar trebui să se 
facă remarcat prin ceea ce face 
pentru oameni, nu prin luptele 
interne. PAGINA 3

SPORT | Adnan Aganovic încă un sezon la Sepsi OSK | Cristina Vasile Rut, medalie de bronz  
la Balcaniadă | Trei sportive de la Sepsi-SIC în naționala U18 de handbal pe plajă | PAGINA 2

Peste 1.600 de elevi covăsneni susțin  
zilele acestea Evaluarea Națională 
Când vor afla absolvenții claselor a VIII-a notele de la examene 

Prima probă din cadrul Evaluării Naționale (EN) a 
avut loc marți, la limba și literatura română. În total, 

1.616 de elevi din județul Covasna sunt înscriși să susțină 
probele din cadrul EN. PAGINA 2
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SJU Covasna:  
este nevoie să donăm 
constant sânge, pentru  
a reuși să salvăm vieți

Reprezentanții Spitalu-
lui Județean de Urgență 
(SJU) din Sfântu Gheorghe 
au publicat un mesaj pe 
Facebook în care explică 
faptul că este important să 
donăm sânge, pentru ca 
medicii să poată mai de-
parte să salveze vieți. Cu 
o singură donare putem 
ajuta trei pacienți aflați la 
nevoie. PAGINA 5


